
KRAJSKÝ SNĚM 18. 1. 2020 – KANDIDÁT 

Jméno a příjmení, přezdívka: 
Stanislav Hák - Homer 

Funkce, na kterou kandiduji: 
Delegát sněmu (Ústředí) 

Čeho chceš v dané funkci dosáhnout a proč? 
Chci se účastnit Valného sněmu, ještě jsem se ho neúčastnil a mám o to zájem. Chci se seznámit 

s formátem průběhu sněmu. Jako účastník bych chtěl mít možnost slyšet o čem a jak se bude 

diskutovat, rozhodovat a důvody proč bude tak rozhodnuto a pak to zpětně tlumočit na svých nižších 

jednotkách. Věřím, že by mi to bylo ku prospěch vzhledem k mému působení v instruktorském týmu 

ČLK a VLK a k mému dalšímu působení jako výchovného zpravodaje na středisku. Na nižších sněmech 

jsem nebyl zvolen, kvůli většímu zastoupení členů oddílu kandidátky, která zvolena byla.  

Chceš v dané funkci něco aktivně dělat? Jaká bude tvá vlastní/tebou 

iniciovaná aktivita? 
Nemám ambice nějak výrazně zasahovat do debat a diskuzí na sněmu, pokud bych neviděl potřebu. 

Chci se převážně stavět do pozice pozorovatele a tlumočníka a samozřejmě hlasovat podle svého 

vlastního vědomí. 

Jakou máš představu o časové náročnosti dané funkce? Jsi ochotný 

tomu tuto dobu poskytnout? 
Kromě víkendu konání Valného sněmu počítám, že pár hodin může zabrat přečtení materiálů, které se 

na Valný sněm dostanou z nižších sněmů. 

Jaké jsou Tvé skautské úspěchy? 
Absolvence Selešky, působení ve vzdělavatelském týmu člk a vlk 

Čím se v civilu zabýváš? Je něco, čím se chceš pochlubit? 
Pracuji jako architekt 

Jaké jsou Tvé názory na témata předsněmovní diskuse? 
(tato otázka je určena zejména pro delegáty Valného sněmu) 
Skauting za 10 let.  

Určitě si myslím, že by nemělo být ambicí pořádat světové jamboree, ale naopak zavést pravidelné 

národní. Déle je třeba se zaměřit na vzdělávání a udržitelnost dospívajících členů v Junáku. 

Idea vlčat a světlušek. 

Myslím, že úprava současné idey není úplně od věci. Zároveň ale ani jako činovník, který se přímo 

nevěnuje vedení vlčácké smečky, necítím pálivou potřebu jí nějak zásadně měnit. Návrh nové idey mi 



zatím však nepřijde jako uspokojivá a vhodná náhrada. Další diskuze a úprava navrhované nové 

podoby je ještě na místě. 

Kodex jednání dospělých 

Nepřijde mi, že by v kodexu bylo napsáno něco nového, co by nemělo zaznívat v rámci VZ a z velké 

částí i ČZ. Každý skautský vedoucí, který prošel skautskou výchovou by si měl všechny body z kodexu 

uvědomovat sám. Myslím, že kodex by mohl sloužit každému dospělému jako soukromé připomenutí 

si správného chování skautského činovníka. Bojím se jen, aby se z něj nestal jakýsi „inkviziční“ nástroj, 

který bude mít moc vyhazovat „nevyhovující“ jedince.   


